


团编号
HH/CHX/26

8天7晚

西安+郑州+开封+登封+洛阳+三门峡+临潼


精心规划行程
Well Planned
Itinerary

舒适住宿
Comfortable
Accommodation

美味餐食
Delicious
Meals

精彩娱乐
Exciting
Entertainment

专业领队
Professional
Tour Leader

独家体验

- 全程4*及5*星级酒店住宿

风味餐

- 汴梁风味·嵩山风味·半水席风味·鱼头风味
- 烤鸭风味·日式定食·肉夹馍风味·自助涮烤
- 裤带面风味·陕菜风味·长安大牌档小吃

第一天 出发 > 中转 > 郑州

机上用餐

- 全体团员齐集于槟城国际机场，搭乘客机飞往河南省 - 郑州。
- 抵达后，送往酒店办理入住。
- 夜宿于合盛怡思德酒店或同级。

第二天 郑州 > 开封 (1.5小时) > 郑州 (1.5小时)

早餐, 午餐, 晚餐

- 驱车前往开封游览包公祠 - 是为纪念中国古代著名清官而恢复重建的。国内资料最全及规模和影响最大的纪念场馆。
- 清明上河园是一座大型历史文化主题公园，走入园内仿佛穿越北宋街头，漫步于画卷中。此外，园内设有驿站、民俗风情、特色食街、宋文化展示等。欣赏园区内各种民俗表演+沉浸式互动及大宋不夜城。
- 夜宿于合盛怡思德酒店或同级。

第三天 郑州 > 登封 (1.5小时) > 洛阳 (1.5小时)

早餐, 午餐, 晚餐

- 今早前往游览中国功夫发源地 - 嵩山少林寺 (含单程电瓶车及耳机)。因其历代少林武僧潜心研创和不断发展的少林功夫而名扬天下，是世界文化遗产也是国家4A级的旅游景区。接着参观塔林及观看精彩的少林功夫表演。
- 驱车前往洛阳游览洛阳古城 (古装打卡+筒妆) 位于河南省洛阳市老城区。外观应天门。
- 夜宿于丽呈睿轩酒店或同级。

推荐自费项目

- 西安驼铃传奇秀 RMB288/人
- 开封大宋东京梦华秀A区 RMB299/人

特别景点



第四天 洛阳

早餐, 午餐, 晚餐

- 中国三彩文化园 (又称张彩窑) 这里是国家级非物质文化遗产“唐三彩”的发源地。盛行于唐代的一种低温釉陶器，说是低温，烧制时窑炉也达到1000摄氏度，它的低温是相较于烧制瓷器2000度的温度而言，色彩多以黄、绿、白三色为主，所以人们习惯称之为「唐三彩」。
- 隋唐洛阳城遗址 - 这里是隋唐大运河的中心，也是丝绸之路的东方起点。武则天曾在此定都并改称“神都”。游览天堂明堂及丽景门 (不含登楼)。
- 自由购物于十字街夜市。
- 夜宿于丽呈睿轩酒店或同级。

第五天 洛阳 > 三门峡 (2小时)

早餐, 午餐, 晚餐

- 今天游览世界文化遗产古迹的龙门石窟 (含往返电瓶车及耳机)，它是世界上造像最多、规模最大的石刻艺术宝库，被联合国教科文组织评为“中国石刻艺术的最高峰”，位居中国各大石窟之首。现存洞窟像龛2345个，造像11万余尊。景区由西山石窟，东山石窟，香山寺和白园四个景点组成，石窟造像主要有武则天根据自己的容貌雕刻的卢舍那大佛，孝文帝为冯太后凿古阳洞、兰陵王孙于万佛洞照造像等。
- 乘车前往三门峡参观陕州地坑院 - 是全国乃至全世界唯一的地下民居建筑，是我国特有的四大古民居建筑之一，被誉为“地平线下古村落，民居史上的活化石”。地坑院坚固耐用、挡风隔音、冬暖夏凉、防震抗震的特点，进入村内，只闻人言笑语，鸡鸣犬吠，却不见村舍房屋，“进村不见人，见树不见村”就是它的真实写照。
- 天鹅湖湿地公园 - 由双龙湖白天鹅观赏区、陕州古城和沿黄生态林带组成，是集生态保护与人文景观于一体的国家AAAA级旅游景区。(11月至3月可赏天鹅)
- 夜宿于万达美华酒店或同级。

第六天 三门峡 > 临潼 (3小时) > 西安 (1小时)

早餐, 午餐, 晚餐

- 早上驱车前往临潼，游览秦始皇兵马俑博物馆 (含单程电瓶车及耳机)，又称秦始皇帝陵博物院，是秦始皇陵园重一处大型墓葬坑，以兵马俑为基础，在原址上建立的中国最大的古代军事博物馆。该博物馆共有一、二、三号3个兵马俑坑，内有真人、真马大小相似的陶俑、陶马近8000件，有车兵、骑兵和步兵等不同的兵种，整齐有序。
- 永兴坊美食街 - 特色美食商业街区，也是唐代108坊之一，昔日魏征府邸。
- 夜宿于金辉铂尔曼酒店或同级。

第七天 西安

早餐, 午餐, 晚餐

- 西安古城墙 (含登城墙) - 古城墙始建于隋唐、扩建于明代的西安城墙全长13.74公里，是中国现存历史最悠久、规模最宏大、最完整的古代城垣建筑。
- 随后外观钟鼓楼广场及回民街。
- 赛格国际购物中心 - 是西安现有最大的商业单体项目，被誉为西北地区的“核心商圈”、“潮流风向标”。
- 大雁塔 (外观) + 音乐喷泉广场。
- 新晋网红打卡圣地 - 大唐不夜城，是以盛唐文化为背景，以唐风元素为主线的仿唐步行街，表演、美食、夜景、文化于一体的景区。
- 夜宿于金辉铂尔曼酒店或同级。

第八天 西安 > 中转 > 家园

早餐, 机上用餐

- 早餐后，送往机场搭客机飞返家园。

旅程路线



需符合条款与规范

最后确认的行程将以旅行团抵达各地后接待社安排为准，在不可预知的情况下，本社保留删除行程内容的权力，恕不预选通知。*图片仅供参考。

特别安排



团费

出发日期



TOUR CODE
HH/CHX/26

8D7N XI'AN+KAIFENG+DENGFENG+ LUOYANG+SANMENXIA+LINTONG



精心规划行程
Well Planned
Itinerary



舒适住宿
Comfortable
Accommodation



美味餐食
Delicious
Meals



精彩娱乐
Exciting
Entertainment



专业领队
Professional
Tour Leader

EXCLUSIVE EXPERIENCE

- Hand-picked 4/5 star Hotel

CUISINE

- Bianliang Flavor • Songshan Flavor
- Half-Water Banquet Flavor • Fish Head Flavor
- Roast Duck Flavor • Japanese Set Meal
- Roujiamo Flavor • Belt Noodle Flavor
- Self-service Hot Pot & BBQ
- Shaanxi Cuisine Flavor • Chang'an Street Food Stall

DAY 1 DEPARTURE > TRANSIT > ZHENGZHOU

MOB

- Assemble at Airport for your departure flight to Henan Province - Zhengzhou.
- Upon arrival, transfer to the hotel for check-in.
- Overnight at Hesheng Yisi De Hotel or similar.

DAY 2 ZHENGZHOU > KAIFENG (1.5 HOURS) > ZHENGZHOU (1.5 HOURS)

Breakfast, Lunch, Dinner

- Drive to Kaifeng to visit the **Bao Gong Temple** - a restored memorial to the famous upright official of ancient China. It boasts the most comprehensive collection of information and is the largest and most influential memorial site in China.
- Qingming Riverside Landscape Garden** is a large-scale historical and cultural theme park. Stepping into the park feels like traveling through the streets of the Northern Song Dynasty, strolling through a painting. In addition, the park features a post station, folk customs exhibits, a specialty food street, and Song Dynasty cultural displays. Enjoy various folk performances, immersive interactive experiences, and the "Great Song Dynasty Never Sleeps" area.
- Overnight at Hesheng Yisi De Hotel or similar.

DAY 3 ZHENGZHOU > DENGFENG (1.5 HOURS) > LUOYANG (1.5 HOURS)

Breakfast, Lunch, Dinner

- This morning, visit the birthplace of Chinese Kung Fu - **Shaolin Temple** on Mount Song (one-way electric cart and headphones included). Famous for the Shaolin Kung Fu meticulously developed and refined by generations of Shaolin monks, it is a World Cultural Heritage site and a national 4A-level tourist attraction. Afterwards, visit the Pagoda Forest and watch a spectacular Shaolin Kung Fu performance.
- Drive to **Luoyang** to visit **Luoyi Ancient City** (traditional costume photo opportunity + simple makeup), located in the old city of Luoyang, Henan Province. View the exterior of Yingtian Gate.
- Overnight at Licheng Ruixuan Hotel or similar.

RECOMMENDED OPTIONAL TOUR

- Xi'an Camel Bell Legend Show RMB288/person
- Kaifeng Song Dynasty Dream Show Area A RMB299/person

DAY 4 LUOYANG

Breakfast, Lunch, Dinner

- China Sancai Cultural Park** (also known as Zhangjia Cai Kiln): This is the birthplace of "Tang Sancai," a national intangible cultural heritage. A type of low-temperature glazed pottery popular during the Tang Dynasty, it is fired at temperatures reaching 1000 degrees Celsius, compared to the 2000 degrees Celsius required for porcelain. The colors are primarily yellow, green, and white, hence the name "Tang Sancai."
- Sui and Tang Dynasty Luoyang City Ruins**: This is the center of the Sui and Tang Grand Canal and the eastern starting point of the Silk Road. Empress Wu Zetian established her capital here and renamed it "Shen Du" (Divine Capital). Visit the **Heavenly Hall** and the **Lijing Gate** (excluding climbing the tower).
- Free time for shopping at the **Shizijie Night Market**.
- Overnight at the Licheng Ruixuan Hotel or similar.

DAY 5 LUOYANG > SANMENXIA (2 HOURS)

Breakfast, Lunch, Dinner

- Today, we will visit the **Longmen Grottoes**, a UNESCO World Heritage Site (including round-trip electric cart and headphones). It is the world's largest and most abundant repository of stone carvings, recognized by UNESCO as "the pinnacle of Chinese stone carving art," ranking first among all grottoes in China. There are currently 2,345 caves and niches containing over 110,000 statues. The scenic area comprises four attractions: the West Hill Grottoes, the East Hill Grottoes, Xiangshan Temple, and Baiyuan Garden. Notable grotto sculptures include the Vairocana Buddha, sculpted by Empress Wu Zetian based on her own likeness; the Guyang Cave carved by Emperor Xiaowen for Empress Dowager Feng; and the portrait of Prince Lanling taken from the Wanfo Cave.
- Proceed to **Three Gorges Gate** to visit the **Shanzhou Pit-Dwelling Courtyards** - the only underground residential architecture in China and even the world, one of my country's four unique ancient residential architectures, hailed as "ancient villages below ground level, living fossils of residential history." The pit-style courtyard houses are sturdy, durable, windproof, soundproof, warm in winter and cool in summer, and earthquake-resistant.
- Swan Lake Wetland Park** - Composed of the Shuanglong Lake Swan Viewing Area, Shanzhou Ancient City, and the Yellow River Ecological Forest Belt, it is a national AAAA-level tourist attraction integrating ecological protection and cultural landscape. (Swan viewing is available from November to March.)
- Overnight at Wanda Meihua Hotel or similar.

TERMS & CONDITIONS APPLIED

The order of itinerary is subject to the final discretion of local land operator, we reserve right to amend the itinerary due to the unforeseen circumstances without prior notice. * All pictures shown are for illustration purpose only.

DAY 6 SANMENXIA > LINTONG (3 HOURS) > XI'AN (1 HOUR)

Breakfast, Lunch, Dinner

- Morning drive to **Lintong** to visit the **Qin Shi Huang Terracotta Army Museum** (including one-way electric cart and headphones), also known as the Qin Shi Huangdi Mausoleum Museum. It is the largest ancient military museum in China, built on the original site of a large burial pit within the Qin Shi Huang Mausoleum complex, using terracotta warriors and horses as its foundation. The museum contains three pits (Pits 1, 2, and 3) with nearly 8,000 terracotta figures and horses, similar in size to real people and horses, depicting different types of soldiers including charioteers, cavalry, and infantry, all arranged in an orderly fashion.
- Yongxingfang Food Street** - a distinctive food and commercial street, also one of the 108 wards of the Tang Dynasty, and formerly the residence of Wei Zheng.
- Overnight at the Jinhui Pullman Hotel or similar.

DAY 7 XI'AN

Breakfast, Lunch, Dinner

- Xi'an City Wall** (including climbing the wall) - The Xi'an City Wall, originally built in the Sui and Tang Dynasties and expanded in the Ming Dynasty, is 13.74 kilometers long and is the oldest, largest, and most complete ancient city wall in China.
- Afterwards, visit **Bell and Drum Tower Square** (outview) and the **Muslim Quarter**.
- SEG International Shopping Center** - The largest single commercial project in Xi'an, hailed as the "core business district" and "trendsetter" of Northwest China.
- Dayan Pagoda** (outview) + **Musical Fountain Square**.
- Newly popular Instagrammable spot - **Tang Paradise**, a pedestrian street modeled after the Tang Dynasty, featuring performances, food, night views, and cultural elements.
- Overnight at the Jinhui Pullman Hotel or similar.

DAY 8 XI'AN > TRANSIT > DEPARTURE

Breakfast, MOB

- After breakfast, transfer to airport for departure home. Arrive home with sweet memories.

TRAVEL ROUTE



TOUR FEES

DEPARTURE DATE